
Protokół Nr XIV/07
Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze

z dnia 26 września 2007 r.
odbytej w sali witrażowej Urzędu Miasta

w Kamiennej Górze

Godzina rozpoczęcia Sesji 14.00, zakończenia 16.30

Obecnych na Sesji – 20 radnych /lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu/.
Nieobecni – radny Andrzej Mankiewicz

W Sesji uczestniczył Burmistrz Miasta – Pan Krzysztof Świątek
Obsługa radcowska – Adwokat Andrzej Łebek

Ad. 1. Otwarcie Sesji.

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Małgorzata Krzyszkowska, 
która powitała Starostę Kamiennogórskiego Pana Leszka Jaśnikowskiego, Przewodniczącego Rady 
Powiatu  Pana  Dariusza  Kurowskiego,  zaproszonych  gości,  wszystkich  zebranych  oraz 
mieszkańców miasta.

Przed  przystąpieniem  do  realizacji  porządku  obrad  Przewodnicząca  RM zaprosiła  na  środek 
zaproszonych  gości,  tj.  Państwa  Izabelę  i  Roberta  Góreckich,  którym  podziękowała  za 
prowadzoną na terenie i na rzecz miasta działalność /zał. Nr 2 do niniejszego protokołu/.

Następnie zaprosiła kolejnych gości, tj. Pana Krzysztofa Cisowskiego /absolwenta Zespołu Szkół 
Zawodowych i Ogólnokształcących/, Jego Mamę –  Panią Danutę oraz  Panią Iwonę Krawczyk 
/Dyrektora  Zespołu  Szkół  Zawodowych  i  Ogólnokształcących/.  Pogratulowała  uczniowi 
dotychczasowych osiągnięć i życzyła sukcesów na przyszłość /zał. Nr 3 do niniejszego protokołu/.

Wiceprzewodniczący  RM Pan  Andrzej  Jasiński złożył  na  ręce  Pani  Iwony  Krawczyk 
podziękowania na pozytywną działalność na rzecz poprawy wizerunku miasta i życzył dalszych 
sukcesów /zał. Nr 4  do niniejszego protokołu/

Przewodnicząca RM  stwierdziła,  iż w Sesji  uczestniczy 20 radnych na 21 ustawowego składu 
Rady, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska może obradować i podejmować decyzje. 

Ad. 2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Przewodnicząca RM przedstawiła proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.

3. Zatwierdzenie protokołów:
a/ z XII Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z 5 września 2007 r.
b/ z XIII Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z 12 września 2007 r.

4. Wnioski i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.



6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między Sesjami.
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2008 – 2011

a/ wystąpienie Przewodniczącego Zespołu powołanego do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów 
na ławników sądowych,
b/ powołanie Komisji Skrutacyjnej,
c/ przeprowadzenie głosowania,
d/ podanie wyników głosowania i podjęcie uchwały.

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 
4,5  %  alkoholu  (z  wyjątkiem  piwa),  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży
i  podawania  napojów  alkoholowych  na  terenie  Gminy  Miejskiej  Kamienna  Góra
oraz wskazania, w których ze względu na ich charakter wprowadza się stały zakaz sprzedawania, 
podawania i spożywania napojów alkoholowych.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zasad  gospodarowania  nieruchomościami  stanowiącymi  własność 
Gminy Miejskiej w Kamiennej Górze.

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  /działki
nr: 647/1, 647/2, 647/3, 647/4, 647/5, 647/6, obr. nr 6/.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości  /działki
nr: 48/2, 48/3, 48/4, obr. nr 5 na działki nr: 47/6, 47/8, obr. nr 5/.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  /działka
nr 78/15, obr. nr 6/.

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Urzędowi Miasta w Kamiennej Górze.

14. Spawy różne.
15. Zamknięcie Sesji.

BM  poprosił  o wprowadzenie do porządku obrad punktu „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały nr VI/34/07 Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 28 lutego 2007 roku w sprawie 
uchwalenia budżetu miasta Kamienna Góra na 2007 rok”.

Przewodnicząca RM poddała pod głosowanie wniosek BM o wprowadzenie projektu uchwały do 
porządku obrad jako pkt 14, w wyniku którego Rada Miejska jednogłośnie, tj. przy 20 głosach „za” 
wyraziła zgodę na dokonanie zmiany.
W związku z  powyższym  Przewodnicząca RM,  bez powtórnego odczytywania,  poddała  nowy 
porządek obrad pod głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska przyjęła go jednogłośnie, tj. przy 
20 głosach „za”.

Ad. 3. Zatwierdzenie protokołów:

a/ z XII Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 5 września 2007 r.

Przewodnicząca RM poinformowała, iż protokół Nr XII/07 z Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej 
Górze z dnia 5 września 2007 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Ponadto dodała, 
iż  nie  zostały do niego wniesione  uwagi  ani  zastrzeżenia,  w związku z  czym przystąpiono do 
głosowania nad przyjęciem w/w protokołu.

W  wyniku  głosowania  Rada  jednogłośnie,  tj.  przy  20  głosach  „za”  zatwierdziła  protokół
Nr XII/07 z Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 5 września 2007 r.

b/ z XIII Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 12 września 2007   r.  

Przewodnicząca RM poinformowała, iż protokół Nr XIII/07 z Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej 
Górze z  dnia 12 września  2007 r.  był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  Ponadto 
dodała, iż nie zostały do niego wniesione uwagi ani zastrzeżenia, w związku z czym przystąpiono 



do głosowania nad przyjęciem w/w protokołu.

W  wyniku  głosowania  Rada  jednogłośnie,  tj.  przy  20  głosach  „za”  zatwierdziła  protokół
Nr XIII/07 z Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 12 września 2007 r.

Ad. 4 Wnioski i zapytania.

Radny Zbigniew Nagórny:

1. Prośba o interwencję w sprawie zniszczonego drzewostanu, który zagraża bezpieczeństwu 
mieszkańców budynku przy ul. Parkowej 10. Pracownicy Urzędu Miasta zrobili ze swojej 
strony wszystko,  co mogli,  jednakże drzewa mieszczą się na terenie firmy KAMODEX,
co utrudnia sprawę.

2. Wniosek o ujęcie w planie rzeczowo – finansowym projektu budżetu Miasta na 2008 r. 
zadania  polegającego  na  przyłączeniu  instalacji  gazowej  do  budynków  przy
ul. Lipowej 5a, b i c.

3. Wniosek o interwencję w sprawie zalewanej przez studzienkę drogi przy ul. Ściegiennego, 
która ulega niszczeniu /interweniował już na Komisjach/.

Radny H.  Różański odniósł  się  do  trzeciego wniosku radnego Z.  Nagórnego i  poinformował,
iż został on skierowany przez BM do Wydziału IOŚ i Pani Barbara Prez prosi radnego o kontakt,
w celu dokładnego wyjaśnienia sprawy, co umożliwi rozpoczęcie interwencji/.

Radny Józef Gorczyca:

1. Pytanie o możliwość wygospodarowania środków pieniężnych na remont bądź usunięcie 
balkonu w budynku przy ul. Chopina /na styku z ul. Ściegiennego/, znajdującego się od 
strony podwórka. Jego fatalny stan stanowi duże zagrożenie dla mieszkańców.

Radny Ryszard Ostrowski:

1. Zwrócił się Przewodniczącej RM w imieniu mieszkańców o rozpoczęcie procedury nadania 
tytułu Honorowego Obywatela Miasta Kamienna Góra Panu Józefowi Poprawie.

Ad. 5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.

BM przedstawił  informację  o  pracy  między  Sesjami,  która  stanowi  zał.  Nr  5  do  niniejszego 
protokołu.

Ponadto:
1. Odniósł  się  ponadto  do  wniosku  radnego  R.  Ostrowskiego w  spr.  zatrzymywania  się

w Kamiennej Górze autobusu przelotowego do Przemyśla. Wyjaśnił, iż właściciele stoją na 
stanowisku,  że dopóki PKS Jelenia Góra nie zmieni godziny przejazdu autobusu, to  nie 
zezwolą na jego zatrzymywanie się na terenie dworca.

2. Poinformował  o  spotkaniu  25.09.07  Z-cy  BM  z  przedstawicielami  firmy  METALINE
oraz  HALTEX  z  Wrocławia,  którzy  chcą  zainwestować  w  branży  odzieżowej  na
ul. Magazynowej.

3. Poinformował o inwestycjach na terenie miasta:
- ul. Ściegiennego – podpisane zostały umowy na remont chodników,
- SP Nr 1 /ul. Kościuszki/ - rozpoczyna się remont sali sportowej,



- ul. Jeleniogórska 57 – remont wejścia,
- zakończono przetarg na monitoring,
- ogłoszono przetarg na remont dachu Ratusza oraz okna w CK,
- sprzedano działki pod budownictwo mieszkaniowe przy ul. Małej.

4. Nadmienił, iż czynione są działania w celu remontu budynku po PCK przy ul. Lubawskiej. 
Jeden z właścicieli nie zgadza się na remont, co opóźnia prace, jednakże jedno z mieszkań 
może uda się Gminie odzyskać.

5. Zwrócił uwagę na kierowców, którzy osiągają bardzo duże prędkości na miejskich drogach. 
Obecnie  trwa  analiza  możliwości  montażu  na  niektórych  drogach  spowalniaczy,  które 
zmniejszą  niebezpieczeństwo.  Przy  remontach  dróg  w  przyszłym  roku  również  takie 
spowalniacze będą od razu zakładane.

6. Zaprosił  wszystkich  radnych  na  I-sze  Dożynki  Powiatowe,  które  odbędą  się
7-10 października 2007 na stadionie przy ul. Ściegiennego.

7. Poinformował, że 27 i 29 września br. w kamiennogórskich sklepach będzie prowadzona 
akcja  „Podziel  się  żywnością”.  Mieszkańcy robiąc  zakupy będą  mogli  podarować  jakiś 
produkt, który powędruje dla potrzebujących rodzin.

BM  poinformował, iż odpowiedzi na pytania i wnioski radnych udzieli na piśmie.

Ad. 6. Informacja Przewodniczącej Rady o pracy między Sesjami.

Wiceprzewodniczący RM przestawił informację o pracy między Sesjami, która stanowi zał. Nr 6 
do niniejszego protokołu.

Ad. 7.   Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2008 – 2011  

Wiceprzewodniczący  RM odczytał  projekt  uchwały,  który  stanowi  zał.  Nr  7 do  niniejszego 
protokołu/.

a/  wystąpienie  Przewodniczącego  Zespołu  powołanego  do  zaopiniowania  zgłoszonych 
kandydatów na ławników sądowych

Przewodniczący Zespołu  Pan Józef Groma odczytał sprawozdanie z prac Zespołu /zał. Nr 8 do 
niniejszego protokołu/.

Salę obrad opuściła radna B. Krawiec oraz radny W. Słowiński.

b/ powołanie Komisji Skrutacyjnej

Przewodnicza  RM poprosiła  o  podanie  propozycji  składu  liczbowego  Komisji  Skrutacyjnej. 
Wiceprzewodniczący RM  zaproponował 3 – osobowy skład Komisji i w związku z tym, iż nie 
było  innych  propozycji  przystąpiono  do  jej  zatwierdzenia.  W  wyniku  głosowania  Rada 
jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” przyjęła 3-osobowy skład Komisji Skrutacyjnej.

Przewodnicząca RM poprosiła o podanie propozycji składu osobowego Komisji Skrutacyjnej.

Radny M. Kućmirowski zaproponował:
1. radny Józef Groma, który wyraził zgodę



2. radny Henryk Różański, który wyraził zgodę
3. radny Daniel Soja, który wyraził zgodę

Na salę obrad powróciła radna B. Krawiec.

W związku z tym, iż nie było innych propozycji  Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie nad 
zaproponowanym  składem  Komisji.  W  jego  wyniku  Rada  Miejska  przy  16  głosach  „za”,
0  „przeciw”  i  3  „wstrzymujących  się”  podjęła  Uchwałę  Nr XIV/94/07 w  sprawie  powołania 
Komisji Skrutacyjnej /zał. Nr 9 do niniejszego protokołu/.

Przewodnicząca RM ogłosiła 5-min przerwę na przygotowanie kart do głosowania.

c/ przeprowadzenie głosowania

Po przerwie radny Józef Groma poinformował zebranych o sposobie ukonstytuowania się Komisji 
Skrutacyjnej, tj.:
− radny Józef Groma – Przewodniczący Komisji,
− radny Daniel Soja – Sekretarz Komisji,
− radny Henryk Różański – Członek Komisji.

Odczytał również zasady tajnego głosowania, które stanowią zał. Nr 10 do niniejszego protokołu/.

Następnie każdemu radnemu rozdano karty /wzory kart do głosowania stanowią zał. Nr 11,12 i 13 
do niniejszego protokołu/  i  przystąpiono do głosowania.  Radny B.  Wągrowski  oddał  kartę  do 
głosowania  na  ławników  do  Sądu  Rejonowego  w  Kamiennej  Górze,  w  związku
z tym, iż z listy tej kandyduje osoba z jego rodziny.

Przewodnicząca RM odczytywała w kolejności  alfabetycznej  radnych,  po czy każdy z  osobna 
podchodził do urny i oddawał swój głos.

Komisja Skrutacyjna udała się do osobnego pomieszczenia w celu dokonania obliczeń, a w tym 
czasie głos zabrał  Starosta Powiatu Kamiennogórskiego Pan Leszek Jaśnikowski.  Zwrócił się 
on z prośbą do radnych o rozważenie możliwości zakupu od Starostwa zadaszenia sceny, która 
wykorzystywana byłaby podczas miejskich imprez /ok. 50.000 zł./. 

Ponadto:
1. Poinformował  o  przystąpieniu  do  prac  związanych  z  remontem  zatoczki  dla  autobusu

przy Al. Wojska Polskiego /do 30.10.2007 prace mają być zakończone/.
2. Zwrócił  uwagę  na  fakt,  iż  mur  oporowy przy ul.  Kościuszki  nie  jest  mieniem powiatu

i obecnie prowadzone są rozmowy z władzami Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej 
w  sprawie  jego  naprawy.  Powiat  nie  chce  dokonać  remontu,  gdyż  jest  to  własność 
prywatnego przedsiębiorcy. Interwencję w tej sprawie podjął również Biskup Stefan Cichy, 
który wystosował pisma do Marszałka Województwa i Wojewody Dolnośląskiego, aby mur 
wykonany był w jak najszybszym tempie.

3. Poinformował, iż zasypane zostały dziury na drodze przy ul. Krzeszowskiej.

Radny Z. Nagórny zwrócił się do Starosty z zapytaniem, czy w perspektywie czasu możliwe jest 
uzyskanie  zgody  Rady  Powiatu  na  zmianę  przeznaczenia  oddanego  miastu  budynku  po  byłej 
przychodni przy ul. Kościuszki.

Starosta  Powiatu poinformował,  iż  budynek  został  przekazany miastu  za  kadencji  Burmistrza



A. Zielińskiego, który zgodnie z obietnicami natychmiast miał go wykorzystać. Powiat mógł ten 
budynek sprzedać, ale wybrał przekazanie, gdyż również zależało im na organizacji w tym miejscu 
pomocy zdrowotnej dla mieszkańców miasta. Zapewnił, iż pomimo wszystko, Rada Powiatu jest 
życzliwie nastawiona do pomysłów i są w stanie dyskutować je na swoich Komisjach.

Przewodniczący Rady Powiatu  Pan Dariusz  Kurowski zwrócił  uwagę na  rozpoczęty remont 
parkingu przy Starostwie.
Starosta nadmienił,  iż  pojawił  się  kolejny  projekt  wymagający  nakładów  pieniężnych  przez 
Powiat, a mianowicie remont budynku Domu Pomocy Społecznej w Szarocinie.

Przewodnicząca RM ogłosiła 5-minutową przerwę.

d/ podanie wyników głosowania i podjęcie uchwały.

Po  przerwie  Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej odczytał  Protokoły  z  przeprowadzonych 
głosowań na ławników do następujących sądów:

1. Sądu Rejonowego  w Kamiennej  Górze  /zał.  Nr 14 do  niniejszego protokołu;  zaklejone 
koperty z kartami do głosowania stanowią zał. Nr 15/,

2. Sądu Rejonowego w Kamiennej Górze do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy
/zał. Nr 16 do niniejszego protokołu; zaklejone koperty z kartami do głosowania stanowią 
zał. Nr 17/,

3. Sądu Okręgowego w Jeleniej Górze /zał. Nr 18 do niniejszego protokołu; zaklejone karty do 
głosowania stanowią zał. Nr 19/.

Przewodnicząca RM stwierdziła, iż na podstawie Protokołów głosowania Komisji  Skrutacyjnej 
Rada Miejska w Kamiennej Górze podjęła  Uchwałę Nr XIV/95/07 w sprawie wyboru ławników 
sądowych na kadencję 2008 – 2011.

Ad.  8.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  liczby  punktów  sprzedaży  napojów   
zawierających  powyżej  4,5  %  alkoholu  (z  wyjątkiem  piwa),  zasad  usytuowania  miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra
oraz  wskazania,  w  których  ze  względu  na  ich  charakter  wprowadza  się  stały  zakaz 
sprzedawania, podawania i spożywania napojów alkoholowych.

Projekt uchwały przedstawiła Inspektor w Wydziale Spraw Społecznych Pani Joanna Pogońska 
– zał. Nr 20 do niniejszego protokołu/.

Radny J. Gorczyca poprosił o wyjaśnienie, czy odległość określoną w projekcie uchwały mierzy 
się  po  ciągach  pieszych,  czy  po  najkrótszej  drodze?  Jeśli  przyjmiemy  projekt  uchwały
w przedstawionej formie i nie do końca sprecyzowany, to kilka sklepów może nie otrzymać nowej 
koncesji na sprzedaż alkoholu.

Inspektor Wydziału odpowiedziała,  że przy tworzeniu projektu  uchwały opierano się  o  opinie 
Naczelnego Sądu Administracyjnego, które mówiły, że odległość taką mierzy się nie po pasach, 
lecz po linii prostej.

Radny J. Gorczyca po zapytaniu, czy w takim bądź razie jeśli podjęta zostanie uchwała w takim 
kształcie,  to  czy  kilka  sklepów  straci  koncesję,  otrzymał  od  Inspektor  Wydziału  odpowiedź 
twierdzącą.



Radny  Z.  Nagórny zapytał,  co  zasadniczo  zmienia  się  w  tym  projekcie  w  odniesieniu  do 
poprzednio obowiązującej uchwały i ile wskutek tych zmian punktów może stracić koncesję na 
sprzedaż alkoholu?

Inspektor  Wydziału poinformowała,  że  zasadniczą  zmianą  jest  ilość  punktów,  które  mogą 
otrzymać pozwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych, tj.
− w uchwale z 1997 r. było 100 punktów detalicznych, a przy podjęciu nowej będzie ich 70,
− w uchwale z 1997 r. było 40 punktów gastronomicznych, a przy podjęciu nowej będzie ich 30.
Zmiana nastąpiła również w § 3, gdzie dopisane zostały przedszkola, usunięto natomiast dworce 
autobusowe i  kolejowe,  a także obiekty kultu religijnego i  sportowe.  Dodatkowo zmianie uległ 
zapis, który dawniej mówił o mierzeniu odległości po ciągach komunikacyjnych, a wg nowego 
projektu mierzenie odbywa się po ciągach pieszych.
Inspektor Wydziału dodała, że po wejściu w życie nowej uchwały w przedstawionym kształcie 
licencję  na sprzedaż straci 5 punków detalicznych i 2 punkty gastronomiczne.

Radny  Z.  Nagórny zwrócił  uwagę,  że  co  prawda  obowiązek  nałożony  przez  ustawodawcę,
a  mówiący o konieczności przeciwdziałania alkoholizmowi zostanie wypełniony,  jednakże duża 
część ludzi straci pracę. 

Radny H. Różański wyjaśnił,  iż  na spotkaniu roboczym 24.09.07 obecny był Przewodniczący 
GKRPA  Pan  Grzegorz  Frączkowski  i  wyjaśnił,  że  odległość  jest,  co  prawda,  mierzona  po 
najkrótszym odcinku, ale z zachowaniem przepisów ruchu drogowego. I to GKRPA zobowiązana 
jest przy dokonywaniu pomiarów do zachowania takich zasad. Słowa te potwierdził również BM. 

Radny  J.  Gorczyca zapytał  Mecenasa,  czy  możliwe  jest  umieszczenie  w  uchwale  zapisu,
że odległość mierzona jest po ciągach pieszych i czy wówczas nie będzie to kolidowało z ustawą? 
Uchwała bowiem nie powinna ograniczać sprzedaży alkoholu.

Radny  H.  Różański podkreślił,  iż  celem RM,  zgodnie  z  ustawą  o  wychowaniu  w trzeźwości
i  przeciwdziałaniu  alkoholizmowi  jest  właśnie  ograniczanie  dostępu  do  alkoholu.  Nadmienił,
iż jeden z wyroków NSA przyznał rację pewnej Radzie, która w swojej uchwale zawarła zapis,
że alkoholu nie można sprzedawać w promieniu 60 m., w związku z czym uważa, że nie powinny 
być dokonywane zmiany zapisów w przedstawionym projekcie.

Mecenas również  zwrócił  uwagę,  że  RM jest  zobowiązana  do  realizacji  w/w ustawy i  zapisy
w uchwale powinny wyraźnie wskazywać na to, że spowodowane zostało ograniczenie dostępności 
do  alkoholu.  Dodał,  iż  obecne  zapisy  są  poprawne  i  należy  sobie  uświadomić  jedynie  fakt,
że w pewnej odległości od punktu alkohol po prostu nie może być sprzedawany. Zwrócił się do 
radnego  J.  Gorczycy  i  wskazał  na  to,  że  wprowadzając  zapis  o  ciągach  pieszych,  pomija  się 
transport samochodowy.

Radny R. Ostrowski poprosił o zamknięcie dyskusji.

Radny J. Gorczyca zgłosił wniosek o wprowadzenie zmiany w § 4 poprzez dodanie zapisu „po 
ciągach pieszych”.

Przewodnicząca RM poddała w/w wniosek pod głosowanie, w wyniku którego RM przy 6 głosach 
„za”, 10 „przeciw” i 4 „wstrzymujących się” nie przyjęła go.

Następnie  Przewodnicząca  RM poddała  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały,
w  wyniku  którego  RM  przy  13  głosach  „za”,  3  „przeciw”  i  4  „wstrzymujących  się”  podjęła 
Uchwałę Nr XIV/96/07 w sprawie  ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów zawierających 



powyżej 4,5 % alkoholu (z wyjątkiem piwa),  zasad usytuowania miejsc sprzedaży i  podawania 
napojów alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra oraz wskazania, w których ze 
względu  na  ich  charakter  wprowadza  się  stały  zakaz  sprzedawania,  podawania  i  spożywania 
napojów alkoholowych.

Radny W. Słowiński opuścił salę obrad.

Ad. 9.    Podjęcie uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi   
własność Gminy Miejskiej w Kamiennej Górze.

Projekt  uchwały  przedstawiła  p.o.  Kierownika  Wydziału  Architektury  i  Gospodarki 
Nieruchomościami Pani Elżbieta Oleksiak /zał. Nr 21 do niniejszego protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła, iż w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej Górze przy 
17 głosach „za”, 0 „przeciw” i 2 „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr XIV/97/07 w sprawie 
zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Miejskiej w Kamiennej 
Górze.

Radna B. Pawlukiewicz opuściła salę obrad.

Ad.10.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  /działki
nr: 647/1, 647/2, 647/3, 647/4, 647/5, 647/6, obr. nr 6/.

Projekt  uchwały  przedstawiła  p.o.  Kierownika  Wydziału  Architektury  i  Gospodarki 
Nieruchomościami Pani Elżbieta Oleksiak /zał. Nr 22 do niniejszego protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XIV/98/07 w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie nieruchomości.

Ad.  11.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości  /działki
nr: 48/2, 48/3, 48/4, obr. nr 5 na działki nr: 47/6, 47/8, obr. nr 5/.

Projekt  uchwały  przedstawiła  p.o.  Kierownika  Wydziału  Architektury  i  Gospodarki 
Nieruchomościami Pani Elżbieta Oleksiak /zał. Nr 23 do niniejszego protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XIV/99/07 w sprawie wyrażenia zgody 
na zamianę nieruchomości.



Ad.  12.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  /działka
nr 78/15, obr. nr 6/.

Projekt  uchwały  przedstawiła  p.o.  Kierownika  Wydziału  Architektury  i  Gospodarki 
Nieruchomościami Pani Elżbieta Oleksiak /zał. Nr 24 do niniejszego protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XIV/100/07 w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie nieruchomości.

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Urzędowi Miasta w Kamiennej Górze.

Projekt  uchwały  przedstawił  Sekretarz  Miasta  Pan  Arkadiusz  Wileński /zał.  Nr  25 do 
niniejszego protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XIV/101/07 w sprawie nadania statutu 
Urzędowi Miasta w Kamiennej Górze.

Ad.  14.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie    zmiany  Uchwały  nr  VI/34/07  Rady  Miejskiej  w   
Kamiennej  Górze  z  dnia  28  lutego  2007  roku  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta 
Kamienna Góra na 2007 rok”.

Projekt uchwały przedstawiła  Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan /zał. Nr 26 do niniejszego 
protokołu/.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XIV/102/07 w sprawie zmiany Uchwały 
nr VI/34/07 Rady Miejskiej w Kamiennej Górze z dnia 28 lutego 2007 roku w sprawie uchwalenia 
budżetu miasta Kamienna Góra na 2007 rok”.

Ad. 15. Sprawy różne.

Radny R. Ostrowski poinformował, iż w ostatnią niedzielę, przed kościołem otrzymał materiał 
agitacyjny na rzecz byłej radnej Pani M. Machałek i chciałby się do niego ustosunkować. Zwrócił 
się do mieszkańców Kamiennej Góry,  aby nie przegapili  szansy,  jaka teraz się nadarza i dzięki 
której będą mieli wpływ na losy powiatu. Zaapelował o gremialny udział w wyborach do Sejmu RP 
i do Senatu RP i poparcie kandydatury Pani Iwony Krawczyk, obecnego Dyrektora ZSZiO.



Przewodnicząca  RM przerwała  wypowiedź  radnemu  R.  Ostrowskiemu  i  poprosiła,  aby  jego 
wypowiedź dotyczyła jedynie otrzymanej ulotki. W przeciwnym razie, będzie to agitacja z jego 
strony na rzecz kandydatury Pani Krawczyk, a sala obrad nie jest do tego miejscem. Jeśli chce 
poprzeć  jej  osobę,  to  może  wykupić  czas  antenowy w kamiennogórskich  mediach  i  wówczas 
wypowiedzieć swoje zdanie.

Radny J. Groma zwrócił się z prośbą, aby budynku Ratusza oraz sali obrad nie wykorzystywać do 
tego  rodzaju  kampanii  wyborczych  jaką  przedstawił  radny R.  Ostrowski  oraz  żadnego rodzaju 
działań politycznych.

Radny  H.  Różański zwrócił  się  do  BM,  aby  zobowiązał,  głównie  służby  ochrony  UM,  do 
pilnowania tego, aby w Ratuszu nie odbywały się żadne czynności związane ze zbieraniem głosów 
poparcia dla kandydatów na posłów, czy senatorów. Sam był bowiem świadkiem, jak jedna z Pań 
prowadziła na półpiętrze tego rodzaju działania.

Ad. 16. Zamknięcie Sesji.

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  zamknęła  XIV  Sesję  Rady  Miejskiej
w Kamiennej Górze w dniu 26 września 2007 r.

Protokołowała:
Katarzyna Poręba-Plasło Przewodnicząca Rady
         /-/ Małgorzata Krzyszkowska


